
Referat af klimagruppemøde d. 19. januar 2011 
 
Deltagere: 
Ellen 
Ulla 
Jesper 
 
Dagsorden: 
 
1. Orientering om status fra vejprojekt 
2. Næste møde 
 
Ad 1) 
Vi afventer et brev fra kommunen med en positiv tilbagemelding, og hvoraf det 
formodentlig vil fremgå, at de ser frem til at modtage en konkret ansøgning fra os. 
Vi vil benytte et sådant brev til at indlede drøftelser med kommunen, idet vi vurdere 
at projektet kun lykkes, hvis det er et fælles projekt. 
 
I morgen torsdag taler Ellen med Marina fra LIFE om muligheden for at få en 
projektleder. 
 
Ellen indhenter tilbud på jordprøver, så vi kan finde ud af, hvor godt egnet vi er til at 
få lagt faskiner. 
 
Der er opstartsmøde i projektet ”permable belægninger” 3. marts i LIFE, hvor Ellen 
og Ulla vil deltage. Det er i det projekt, at vi (vejlauget) har indgivet en 
interessetilkendegivelse. 
 
Vi forventer, at der er mulighed for medfinansiering via puljemidler fra LAR (Lokal 
Afledning af Regnvand). 
 
Karl var desværre forhindret i at deltage, så vi ved ikke, om han har haft kontakt 
med Realdania angående fondsmidler (som nævnt i referat á 17. november). 
 
Der er ikke i skrivende stund andre medfinansieringsmuligheder, men det vil blive 
undersøgt nærmere efterhånden som projektet tager form. 
 
På GF Øresunds ordinære generalforsamling vil vi orientere videre om projektet. 
Det vil på det tidspunkt være vigtigt at finde ud af, om der fortsat er opbakning i 
grundejerforeningen velvidende, at vi ikke kan fremlægge et færdigt projekt. 
 
Ad 2) 
 
Næste møde mandag d. 7. februar kl. 20.00 hos Ulla. 


